

# 1990

公司大事記 Landmark Events



**1990年2月19日** 以樸鐘仁為團長的韓國化學協會弁理士代表團訪問公司香港總部。

**1990年2月21日 - 23日** 公司派代表參加中華全國專利代理人協會與日本弁理士會在北京舉行的第一次兩協會雙邊交流會。

**1990年4月23日** 公司派代表參加在北京召開的第14屆世界法律大會。

**1990年5月** 美國專利商標局局長曼貝克夫婦訪問公司香港總部。

**1990年5月6日 - 13日** 應美國制造基金會邀請，柳谷書董事長、周傳杰副總經理及樓垂品副總經理參加美國慶祝專利法、版權法頒布二百周年慶典。

**1990年6月** 周傳杰被任命為公司代理總經理。

**1990年7月24日** 全國政協副主席錢偉長訪問了公司香港總部，詳細了解公司專利代理工作的開展情況，對公司創建以來取得的成績和在國際上贏得的信譽給予了充分的肯定和熱情的鼓勵。

**19 February 1990** The Delegation of the Korean Chemical Fibre Patent Attorneys Association visited the CPA Headquarters in Hong Kong.

**21-23 February 1990** The China Patent Agent (H.K.) Ltd. sent a delegation to the bilateral exchange meeting held for the first time between the All-China Patent Agents Association and the Patent Attorneys Associations of Japan in Beijing.

**23 April 1990** A CPA delegation was sent to the 14th Conference on the Law of the World held in Beijing

May 1990 Mr Harry F. Manbeck, Jr., Commissioner of the US Patent and Trademark Office, and Mrs Manbeck visited the CPA Headquarters in Hong Kong.

**6-13 May 1990** At the invitation of the Foundation for a Creative America, Chairman Liu Gushu and Deputy General Managers Zhou Chuanjie and Lou Chuijin participated in the Ceremony marking the two hundredth anniversary of promulgation of the US Patent Act and Copyright Act.



▲ 南朝鮮化學協會弁理士代表團訪問公司香港總部 (1990年2月)。  
The Delegation of the Korean Chemical Fibre Patent Attorneys Association paid a visit to the CPA Headquarters in Hong Kong (February 1990).

